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Winston Churchill 

Winston Churchill was an inspirational statesman, writer, and leader who led 

Britain to victory in the Second World War. He served as Conservative Prime 

Minister twice - from 1940 to 1945 (before being defeated in the 1945 general 

election by the Labor leader Clement Attlee) and from 1951 to 1955. 

Winston Churchill was born in 30 November 1874, in Oxford shire and was of 

rich, aristocratic ancestry. Although achieving poor grades at school, his early 

fascination with militarism saw him join the Royal Cavalry in 1895. As a soldier and 

part-time journalist, Churchill travelled widely, including trips to Cuba, Afghanistan, 

Egypt and South Africa. 

Churchill was elected as Conservative MP for Oldham in 1900, before defecting 

to the Liberal Party in 1904 and spending the next decade climbing the ranks of the 

Liberal government. 

The interwar years saw Churchill again   transferred from the Liberals, to the 

Conservative Party.  

Following Neville Chamberlain’s resignation in 1940, Churchill was chosen to 

succeed him as Prime Minister of an all-party coalition government. 

 

Churchill, who also adopted the self-created position of Minister for Defense, 

was active both in administrative and diplomatic functions in prosecuting the 

British war effort. Some of his most memorable speeches were given in this period, 

and are credited with stimulating British morale during periods of great hardship. 

However, Labor leader Clement Attlee’s unexpected General Election victory in 
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1945 saw Churchill out of office and once again concentrating on public speaking. 

In his 1946 speech in the USA, the instinctive pro-American famously declared that 

“an iron curtain has descended across the Continent”, and warned of the continued 

danger from a powerful Soviet Russia. 

He was reelected again in 1951 but because his sick and health situation  

resigned  in 1955, making way for his Foreign Secretary and Deputy Prime Minister, 

Anthony Eden. Churchill died in 1965, and was honored with a state funeral. 

قاد بريطانيا إلى النصر في الحرب العالمية الثانية. كان ونستون تشرشل رجل دولة وكاتباً وقائدًا ملهمًا 

)قبل هزيمته في  1945إلى عام  1940من عام  -شغل منصب رئيس الوزراء من حزب المحافظين مرتين 

 .1955إلى عام  1951من قبل زعيم حزب العمال كليمنت أتلي( ومن عام  1945الانتخابات العامة لعام 

في أوكسفوردشاير وكان من أصول أرستقراطية غنية.  1874مبر نوف 30وُلِد ونستون تشرشل في 

على الرغم من حصوله على درجات ضعيفة في المدرسة ، إلا أن افتتانه المبكر بالعسكرة جعله ينضم إلى 

. كجندي وصحفي بدوام جزئي ، سافر تشرشل على نطاق واسع ، بما 1895سلاح الفرسان الملكي في عام 

 .با وأفغانستان ومصر وجنوب إفريقيافي ذلك رحلات إلى كو

 

، قبل أن ينشق عن الحزب  1900انتخب تشرشل نائباً عن حزب المحافظين عن أولدهام في عام 

شهدت سنوات ما بين  .ويقضي العقد التالي في تسلق صفوف الحكومة الليبرالية 1904الليبرالي في عام 

بعد استقالة نيفيل  .الليبراليين إلى حزب المحافظينالحربين العالميتين انتقال تشرشل مرة أخرى من 

، تم اختيار تشرشل ليخلفه كرئيس للوزراء في حكومة ائتلافية من جميع  1940تشامبرلين في عام 

 .الأحزاب

 

كان تشرشل ، الذي تبنى أيضًا منصب وزير الدفاع ، نشطًا في كل من الوظائف الإدارية والدبلوماسية 

الحربي البريطاني. ألقيت بعض أكثر خطبه التي لا تنسى في هذه الفترة ، وكان لها في ملاحقة المجهود 

الفضل في تحفيز الروح المعنوية البريطانية خلال فترات المشقة الشديدة. ومع ذلك ، أدى الانتصار غير 
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منصبه إلى خروج تشرشل من  1945المتوقع لزعيم حزب العمال كليمنت أتلي في الانتخابات العامة عام 

في الولايات المتحدة ، أعلن  1946والتركيز مرة أخرى على التحدث أمام الجمهور. في خطابه عام 

الموالي لأمريكا بشكل مشهور أن "ستارا حديديا قد انزل عبر القارة" ، وحذر من الخطر المستمر من 

 .روسيا السوفيتية القوية

، مما  1955تقالته الصحية والمرضية في عام ، ولكن بسبب اس 1951أعيد تمثيله مرة أخرى في عام 

، وتم  1965أفسح المجال لوزير خارجيته ونائب رئيس الوزراء ، أنتوني إيدن. توفي تشرشل في عام 

 تكريمه بجنازة رسمية.

Answer on the following questions? 

1-Who was Winston Churchill? 

He was an inspirational statesman, writer, and leader who led Britain to 

victory in the Second World War. He served as Conservative Prime Minister twice 

- from 1940 to 1945 (before being defeated in the 1945 general election by the 

Labor leader Clement Attlee) and from 1951 to 1955. 

2-Where and when he was born? 

He was born in 30 November 1874, in Oxford shire and was of rich, 

aristocratic ancestry. 

3-when he was chosen as Prime Minister of an all-party coalition 

government? 

Following Neville Chamberlain’s resignation in 1940, Churchill was chosen to 

succeed him as Prime Minister of an all-party coalition government. 

4-why he resigned in 1955? 

- He resigned in 1955 because his sick and health situation. 



4 
 

5- Who succeeded him in the prime minister? 

His Foreign Secretary and Deputy Prime Minister, Anthony Eden succeeded 

him in the prime minister. 

Conservative محافظ 

Royal Cavalry صنف الفرسان الملكي 

Prime Minister رئيس وزراء 

poor فقير او قليل 

grades  علامات دراسيه –درجات  

succeeded  خلف –نجح  

concentrating تركيز 

Continent قاره 

inspirational statesman رجل دوله ملهم 

 

 


